
Žvižgi in skandiranje na zboru delavcev ne rešujejo Luke
Delavci Luke Koper Nezadovoljni z zamenjavo uprave in pritiski,
ki napovedujejo zniževanje plač in omejevanje razvoja pristanišča
Koper - V garažni hiši Luke
Koper se je včeraj zbralo okoli
500 delavcev na zboru delav-
cev, na katerem so zaposle-
ni opozorili na sporne pote-
ze predstavnikov največjega
delničarja - države do podje-
tja. Zbor je bil bučen, spreje-
li so pet sklepov, ki v ničemer
ne bodo spremenili začrtane-
ga poteka današnje skupščine
delničarjev. Zbora seje udele-
žila tudi predsednica uprave
SDH Lidia Glavina.

BORIS ŠULIGOJ
Predsednik sveta delavcev Mirko
Slosar je pojasnil, da zbor delavcev
ni bil namenjen reševanju uprave
Dragomirja Matica, ki jo bodo v
petek nadzorniki razrešili, temveč
reševanju bolj zapletenega položa-
ja pristaniške družbe, s katero ima
državni lastnik očitno posebne na-
mene.
Soglasno podprli pet sklepov
Zaposleni Luke Koper zahtevajo ši-
ritev koncesijskega območja Luke
Koper skladno z državnim pro-
storskim načrtom v celoti. Sklep
je posledica govorice, da država
namerava vsaj del zemljišča ob
sedanjem koncesijskem območju
oddati Madžarom za 99 let v za-
meno za njihov vložek v drugi tir.
To zemljišče Luka zahteva že vrsto
let, zato so lani postavili predse-
dniku vlade vprašanje, na katerega
še niso dobili jasnega odgovora, je
opozoril Slosar. Drugi sklep pravi:
»Zahtevamo, naj se nadzorni svet,
SDH in država odpovejo delu do-
bička za reševanje problematike

prekarcev v podjetjih IPS.« V tretji
točki so opozorili, da bodo zapo-
sleni zahtevali polno odgovornost
članov nadzornega sveta v prime-
ru nezakonite razrešitve uprave. V
četrtem sklepu delavci zahtevajo,
naj bo Luka, ki bo plačala od 30 do
50 odstotkov vrednosti vkložka v
drugi tir, enakopravna lastniška
partnerica v podjetju 2 TDK, soraz-
merno glede na vložek v drugi tir.
V petem sklepu pa zahtevajo, naj se
spremeni status navadnih delnic
Luke nazaj v prednostne delnice,
tako kot je bilo do leta 2007, ko je
država po mnenju malih delničar-
jev poskrbela za nezakonit pre-
vzem večinskega upravljavskega
deleža, kar je kasneje sprožilo vse
večjo politizacijo pri vodenju pod-
jetja.
Čakajoč na Lebna
Predsednica uprave SDH Lidia
Glavina je čestitala delavcem, ker
so ravno včeraj dosegli rekord in
pretovor več kot 900.000 kontej-
nerjev. »Upamo, da boste priho-
dnje leto z našo podporo dosegli
en milijon pretovora kontejnerjev.
Luka nam je vsem zelo pri srcu.
Trudimo se, da bi vi delali bolje.
Jaz na žalost ne morem govoriti,
kaj se bo zgodilo z Madžari, ker
nisem pravi sogovornik. Mi bomo
naredili vse, da bomo Luki zagoto-
vili takšen razvoj, kot si ga zaslu-
ži. Predlagam, da poslušamo, kaj
bo pojasnil državni sekretar Jure
Leben, ki se je ponudil, da pride
to pojasnit,« je dejala Glavina. Ka-
sneje je novinarjem odgovorila, da
zbor ni bil povezan z aktivnostmi
SDH. »Prišla sem, ker je zmeraj
treba iskati dialog in da bi nada-
ljevali tako dobro delo. Ne čutim

nobene odgovornosti ali krivde za
nezadovoljstvo delavcev. Razmere
v Luki so pod nadzorom. SDH dela
v dobro Luke in bo naredil vse, kar
lahko, da bo Luka delala še bolje.«
Široko, a šibko zavezništvo
Delavci na zbor niso povabili kopr-
skega župana Borisa Popoviča, so
pa ankaranskega župana Gregorja
Strmcnika, ki je povedal, da se v
Ankaranu zavzemajo za drugačno
prostorsko zasnovo razvoja prista-
nišča. Da bi imeli več vitkejših po-
molov, ki bi služili le za pretovor, ne
pa tudi skladiščenju tovora. In da bi
se iz pristanišča umaknili ekološko
sporni tovori. Toda Strmčnik se je
zahvalil upravi Dragomirja Matica
za korektno in pošteno sodelova-
nje, hkrati je izrazil razumevanje
za vse neresnične očitke na njegov
račun v zadnjem času.

Kristjan Verbič je kot predstav-
nik malih delničarjev dejal, da ima
Luka tudi več kot 10.000 malih
delničarjev, ki premorejo skupaj
petinski delež družbe, in da so nji-
hova stališča identična delavcem,
kar dokazuje, da so dobri rezultati
lahko posledica partnerstva med
delom in kapitalom. Vodja sindi-
kata žerjavistov Mladen Jovičič pa
je delavce opozoril, da je po uniče-
nju številnih družb v državi zdaj na
vrsti Luka in da se bodo morali za
svoje pravice boriti, če bodo hoteli
ohraniti delovna mesta.

• Svet delavcev v Luki Ko-
per je sprejel pet sklepov.

• Predsednica uprave SDH
Lidia Glavina ne ve, kaj
se bo zgodilo z madžar-
skim vložkom v drugi tir.
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Mirko Slosar in Lidia Glavina se strinjata vsaj, da si Luka zasluži razvoj.
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